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A Városfejlesztési Bizottság (továbbiakban Bizottság) 2015-ben a Képviselő-testület 

munkarendjéhez igazodva tárgyalta a testületi ülések azon napirendi pontjait, amelyek az 

SZMSZ szerint a Bizottság feladatkörébe tartoznak, és amely kérdésekben a testület a 

Bizottság véleményét kérte. 2015-ben összesen 342 határozatot hozott a bizottság, a 

rendkívüli ülésekkel együtt 13 önálló bizottsági ülést, illetve a Jogi és Pénzügyi Ellenőrző 

Bizottsággal 2 együttes ülést tartott.  

A bizottságokat érintő fontosabb témakörök a teljesség igénye nélkül a különféle gazdasági és 

városüzemeltetést érintő rendeletek szükség szerinti áttekintése, a környezetvédelemmel és a 

közlekedéssel valamint a Városi Szolgáltató Nonprofit Zrt.-vel (a továbbiakban röviden VSZ 

NZrt.) és Aquapalace Kft.-vel kapcsolatos döntések voltak.  

 

A Bizottság az elmúlt évekhez hasonlóan a Környezetvédelmi Alap terhére támogatta a 

szentendrei lakosság részére a komposztálási program folytatását, ennek keretében összesen 

120 darab komposztláda került megrendelésre, bruttó: 998 220 Ft értékben. Faültetést és 

tanösvény felújítást és a kertverseny nyerteseit támogatta. 

 

A várost érintő közlekedési kérdések továbbra is rendszeresen napirendre kerültek a Bizottság 

ülésein. A forgalmi renddel kapcsolatos feladatok szakszerű előkészítéséhez az önkormányzat 

külsős, közlekedési mérnök szakértőt alkalmazott Kenéz Attila személyében, aki rendszeresen  

személyesen is közreműködött a Bizottsági üléseken a szakszerű döntés meghozatala 

érdekében.  

Speciális közterület használati kérelmek elbírálásával is foglalkozott a Bizottság az elmúlt 

évben 2 alkalommal. 

 

2015-ben a Bizottság a rendkívüli testületi ülések előtt is minden olyan alkalommal összeült, 

amikor indokolt volt, és kellő idő állt rendelkezésre a napirend szakbizottsági megtárgyalása.  

2015-ben a kiemelt legfontosabb feladatok, javaslataink és döntéseink az alábbiak voltak: 

 A közlekedési-, forgalmi- és parkolási renddel kapcsolatosan számos előterjesztés 

megtárgyalása, korábbi döntések szükség szerinti felülvizsgálata.  

 A Bizottság különös hangsúly helyezett az önkormányzati tulajdonban álló cégek 2015. évi 

üzleti terveinek áttekintésére, azok végrehajtására és ezzel párhuzamosan likviditási 

helyzetük figyelemmel kísérésére. 

 Folyamatosan tájékoztatást kért a V8 Uszoda működésével kapcsolatos vezetői 

intézkedésekről. 

 A Környezetvédelmi Alap terhére 1800000 forint támogatást biztosított a komposztálási 

program folytatásához.  

 Figyelemmel kísérte a VSZ NZrt. parkolási és a hulladékgazdálkodási divízióinak 

munkáját, az új hulladékátrakó építését. 

 A Bizottság támogatta a Dumtsa Korzó Kulináris és Kulturális Korzó 

rendezvénysorozatot. 



 A Bizottság a helyi 1+1 út- és járdaépítési programra pályázat kétszeri kiírásában 

közreműködött, döntése értelmében 9 útfelújítás támogatására került sor, összesen 

16.051.852 Ft összegben. 

 

A Bizottság tagjai valamennyi ülésén határozatképes létszámban jelentek meg, az 

együttműködés és szakmaiság jellemezte munkájukat.  

 

A közlekedési szakértő, a szolgáltatási koordinátor, a főépítész és a zöld referens hathatósan 

segítették a bizottság munkáját.  

 

A városüzemeltetési kérdésekben jó munkakapcsolat volt a referensekkel és a VSZ NZrt. 

vezetőivel, a divíziók vezetőivel, rendszeresen egyeztettek az aktuális feladatokkal 

kapcsolatban. 

A VSZ NZrt. megfelelő színvonalú és egyben biztonságos működése továbbra is a 

bizottságok által tárgyalt legfontosabb kérdések közé tartozik.  

 

2015-ben a Bizottság kiemelt figyelmet fordított az önkormányzati tulajdonban álló cégek 

működésére, az újonnan kinevezett vezetőkkel is sikerült jó munkakapcsolatot kialakítania. 

 

A Bizottság a kistérségi csatorna beruházás kivitelezési munkálatait és az ahhoz kapcsolódó 

információs feladatok ellátását nyomon követte.  

 

A V8 uszodában tervezett energetikai korszerűsítési beruházás vizsgálatát a KT. felkérésére 

elvégezte a Bizottság és döntése alapján új eljárás indult a javasoltnál energetikailag és 

pénzügyileg is jobb megoldás érdekében. 

 

 

Szentendre, 2016. január 7. 

 

 

                                                                                                                        Kun Csaba 
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